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Zpráva o činnosti 

SDH Kostelec nad Labem za rok 2024 
 
Vážené sestry hasičky, bratři hasiči,  

Dřív, než začneme hodnotit uplynulý rok 2024, vám chci jménem výboru popřát vše nejlepší do 

roku nového, hlavně hodně zdraví a osobní pohody. 

Jsem rád, že vás můžu dnes osobně přivítat na výroční valné hromadě našeho sboru.  

Sešli jsme se, abychom se za tím uplynulým rokem společně ohlédli a vyhodnotili ho. 

Zároveň taky proto, abychom se připravili na činnost v roce letošním.  

 

Nejdřív o sboru 

Náš sbor má v současné době 43 členů. V roce 2024 se naše řady se rozšířily o Tonku Trnkovou, 

Petra Houžvice a Michala Vojtěcha. Naopak naše řady se rozhodl dobrovolně opustit Pepa 

Kozlovský a bohužel do hasičského nebe odešel náš nejstarší člen Míla Zurynek, který nám byl 

dlouhá léta oporou, pomocníkem a rádcem a u našich děvčat byl oblíbený i pro svou galantost. 

Výbor se během roku sešel sedmkrát. Na členských schůzích jsme se sešli třikrát. Zprávy z 

členských schůzí a ty nejdůležitější informace z výboru vám posílá Petr emailem či jinými 

komunikačními kanály. 

 

Náš krátký souhrn aktivit zahájíme přehledem činnosti sboru 

 

1. V roce 2024 se nám podařilo uskutečnit pravidelné akce, které organizujeme pro širokou 

veřejnost: 

 

• Jako první bych připomněl už 50. ročník soutěže „Požární ochrana očima dětí“, která 

každoročně naše akce otvírá. Už dlouho na ní spolupracujeme s místními školami a 

školkami. Kostelecké děti jsou hodně aktivní, za což nás okres pravidelně chválí. Svoje 

práce loni odevzdalo v šesti kategoriích celkem 83 dětí. V okresním kole jsme získali dvě 

krásná umístění v nejmladší kategorii. 

Děkujeme zejména Andree a Ivě za přípravu a následné vyhodnocení celé soutěže a za 

další práci s tím spojenou. 

 

• V květnu se naše ženy jako už tradičně zapojily do celonárodní sbírky „Den proti 

rakovině“. Zájem o koupi žlutých kytiček byl mezi obyvateli Kostelce obrovský a 

v pozdním odpoledni už nebylo co prodávat. Na sbírkové konto jsme mohli poslat téměř 

14 000,- Kč.  

Organizaci měly na starosti Iveta a Květa, kterým tímto děkujeme. 

 

• V polovině června jsme stihli uspořádat už pátý ročník „Chlapského dne“. Tím, že akce 

byla jednou z prvních pořádaných na jaře v Kostelci, přišlo i víc soutěžících. Poměřili si 

své schopnosti a dovednosti a užili si s námi pohodové slunečné odpoledne.  

Vše pod vedením Jardy, za což mu patří dík. 

 

• Na „Dětský den“ koncem května přišlo úžasných 260 dětí, zase o něco více než loni. 

Tahákem akce byly nejen soutěže a pěna, ale i stánek četníků z Lobkovic. 

Vše přichystal a vedl zejména Láďa, kterému tímto děkujeme. 
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• V červnu nás ještě čekalo „Setkání Kostelců“, které se uskutečnilo v Kostelci u Kyjova. 

Kamarádi hasiči připravili zajímavou netradiční soutěž a naše družstvo neskončilo 

poslední. 

 

• Na začátku září jsme uspořádali „Rozloučení s prázdninami“, kterého se zúčastnilo 

rekordních 124 dětí a odhadem stejný počet dospělých. Neustálým zlepšováním podmínek 

se nám daří rychleji a bezpečněji uspokojit všechny malé návštěvníky.  

Děkujeme Petrovi za výbornou přípravu. 

 

• Pravidelnou akcí na začátku prosince byla výroba adventních dárků a jejich předání 

seniorům v domově s pečovatelskou službou. 

Za organizaci a následné předání děkujeme Janě Honové. 

 

• Poslední akcí pro veřejnost byla pak naše účast při rozsvěcení vánočního stromečku. 

Za organizaci odpovídal Láďa s Pavlem, i jim patří dík. 

 

• Ještě před Vánoci jsme stihli společně vyškvařit sádlo, a to zejména díky Karlovi, který si 

vzal organizaci této akce na starost. 

 

• Posledním společným setkáním v hasičárně před koncem roku byl vánoční pingpongový 

turnaj, jehož organizaci bez zaváhání zvládl Máca. 

 

V roce 2024 pokračovala redakční rada městského zpravodaje. Jsou v ní: Petr Hamšík, Dana 

Cerhová, Ivana Brodňanská a Jarda Houdek. Naši činnost navíc už dlouho propagujeme na 

Facebooku a webu – najdete tam veškeré podrobnosti včetně bohaté fotodokumentace a vždy 

aktuálních informací o našich výjezdech, o požárech i nehodách a omezeních v okolí. 

 

Pravidelně se schází i naše kronikářky Andrea, Dana a Ivana, které zaznamenávají všechny výše 

uvedené události do kroniky našeho sboru, za což jim také děkujeme. 

 

Sešli jsme se taky na oslavě kulatých narozenin Andrei s Pepou, Radima, Ládi a budoucích členek 

Květy s Ivanou. 

 

Rovněž jsme se všichni sešli a společně zavzpomínali na Mílu. 

 

Radostnou událostí bylo zapít, a tak přivítat do života děti našich členů – Tonču Tomešovou a 

Tomáška Houžvice. Věříme, že se v budoucnu stanou našimi novými členy. 

 

To je vše z hlavního výčtu akcí uplynulého roku. Podrobnosti najdete na stole v už 

zmíněných kronikách. 
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2. Druhou důležitou oblastí je pak činnost v rámci výjezdové jednotky, kterou vám představí 

velitel jednotky – Jarda Hon. 

 

Zpráva o činnosti výjezdové jednotky – čte Jarda Hon. 

+ Brigády, uklid atd? 

 

Závěr 

Závěrem mi dovolte poděkovat: 

 

• Všem našim rodinným příslušníkům – i když mnohdy jsou také členy sboru – za jejich 

toleranci a pochopení. Místo, abychom byli s nimi doma, býváme někde s hasiči. 

• Dál vedení našeho města za jeho významnou a dlouhotrvající podporu. 

• Taky všem sponzorům, kteří nám pravidelně – ať již finančními prostředky či materiálními 

dary – pomáhají v naší práci. 

 

A vám všem členům SDH Kostelec nad Labem děkuji za vaši práci, čas, nasazení, osobní 

iniciativu a vzájemné kamarádství. 

Vážené sestry a bratři, vážení hosté, ještě jednou vám do nového roku přeji především mnoho 

zdraví a ať se vydaří tak, jak si všichni přejeme. 

děkuji za pozornost 
 


